
ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Վահրամ Տեր-Մաթևոսյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր և Միջին Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող Է և Հայաստանի ամերիկյան համալսարանի ավագ դասախոս: Չբաղվում է Թուրքիայի նորագույն պատմության և տարածաշրջանային անվտանգության խնդիրներով:

Անուշ Հովհաննիսյան

Աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտում որպես ավագ գիտաշխատող: Չբաղվում է Թուրքիայի նոր և նորագույն պատմության հիմնախնդիրներով, տարածաշրջանային քաղաքականությամբ, ինչպես նաև Հայոց ցեղասպանության հարցերով:

Լևոն Հովսեփյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Թուրքիայի բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Ուսումնասիրությունների ոլորտներն ընդգրկում են Թուրքիայի պաշտպանության ու անվտանգության, ինչպես նաև արտաքին քաղաքական խնդիրները:

Ալեքսանդր Սաֆարյան, պ. գ. թ., պրոֆեսոր

Երևանի պետական համալսարանի թյուրքագիտության ամբիոնի վարիչն է, ԵՊՀ ՀՀԻ ավագ գիտաշխատող: Չբաղվում է թյուրքագիտության, օսմանագիտության, հայ-թյուրքական լեզվական ու պատմամշակութային առնչությունների, արևելագիտության պատմության հիմնահարցերի ուսումնասիրությամբ:

Ռուբեն Մելքոնյան, բ. գ. թ., դոցենտ

ԵՊՀ արևելագիտության ֆակուլտետի դեկանի տեղակալն է և թյուրքագիտության ամբիոնի դոցենտ: Մասնագիտական հետաքրքրությունների շրջանակը ներառում է Թուրքիայի նորագույն շրջանի պատմությունը, Թուրքիայի քաղաքականությունը ազգային-կրոնական փոքրամասնությունների նկատմամբ, Հայոց ցեղասպանության խնդիրը Թուրքիայի արտաքին և ներքին քաղաքականության մեջ, ժամանակակից թյուրքական գրականությունը:

Գևորգ Վարդանյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ Հայոց ցեղասպանության թանգարան–ինստիտուտի Համեմատական ցեղասպանագիտության բաժնի վարիչ, ավագ գիտաշխատող: Չբաղվում է Հայոց ցեղասպանության տարբեր ասպեկտների, ցեղասպանության ժխտման, Օսմանյան կայսրությունում հույների պատմության և Թուրքիայի արտաքին քաղաքականության հարցերի ուսումնասիրությամբ:

Նելլի Մինասյան, պ. գ. թ.

Խ. Աբովյանի անվան հայկական պետական մանկավարժական համալսարանի համաշխարհային պատմության և նրա դասավանդման մեթոդիկայի ամբիոնի դասախոս է: Չբաղվում է Թուրքիայի արտաքին քաղաքականության հարցերով, մասնավորապես կենտրոնասիական ուղղության ուսումնասիրությամբ:

AUTHORS

Vahram Ter-Matevosyan PhD

Senior research fellow of the department for Regional International Relations Studies of the Middle East at the Institute of Oriental Studies, NAS RA and senior lecturer at the American University of Armenia. Main fields of his research include the modern history of Turkey and regional security issues.

Anush Hovhannisyan

Senior research fellow of the department of Turkey at the Institut of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of her research include the problems of modern history and regional policy of Turkey, also problems of Armenian genocide.

Levon Hovsepian, PhD

Senior research fellow of the department of Turkey at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. His research interests include the problems of defense and security sector, foreign policy of Turkey.

Aleksandr Safaryan, Prof., PhD

Head of the department of Turkic studies, senior researcher of the Institute of Armenian studies of YSU. Field of interests includes modern problems of Turkic and Ottoman studies, Armenian–Turkic linguistic and historico–cultural ties, history of Oriental Studies.

Ruben Melkonyan, Assoc. Prof., PhD

Deputy Dean of the Faculty of Oriental Studies of YSU and associate professor in the Department of Turkic studies. The field of professional interests includes the modern history of Turkey, Turkish policy towards ethnic and religious minorities, the problem of the Armenian Genocide in the domestic and foreign policy of Turkey, modern Turkish literature.

Gevorg Vardanyan, PhD

Senior research fellow, the head of the Department of Comparative Genocide Studies of the Armenian Genocide Museum and Institute, Yerevan. His research focuses on the comparative aspects of Armenian Genocide Studies, genocide denial, Ottoman Greek History, and Turkish foreign policy.

Nelly Minasyan, PhD

Lecturer at the Chair of the World History and its Teaching Methods of the Armenian State Pedagogical University after Khachatur Abovyan. Her research interests include foreign policy issues of Turkey, particularly Central Asian direction.

АВТОРЫ

Ваграм Тер–Матевосян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА и преподаватель Американского университета Армении. Занимается изучением новейшей истории Турции и вопросами региональной безопасности.

Ануш Оганнисян

Старший научный сотрудник отдела Турции Института востоковедения НАН РА. Занимается изучением вопросов новой и новейшей истории и региональной политики Турции, а также проблемой Геноцида армян в Османской империи.

Левон Овсепян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Турции Института востоковедения НАН РА. Область исследований включает вопросы обороны и безопасности, а также внешнеполитические проблемы Турции.

Александр Сафарян, к. и. н., профессор

Заведующий кафедрой тюркологии ЕГУ, старший научный сотрудник Института арменоведческих исследований ЕГУ. Занимается исследованием проблем тюркологии, османистики, армяно–тюрских языковых и историко–культурных связей, истории востоковедения.

Рубен Мелконян, к. ф. н., доцент

Заместитель декана факультета Востоковедения ЕГУ и доцент кафедры Тюркологии. В область научных интересов входят новейшая история Турции, политика Турции по отношению к национально–религиозным меньшинствам, проблема Геноцида армян во внутренней и внешней политике Турции, современная турецкая литература.

Геворг Варданян, к.и.н.

Старший научный сотрудник, заведующий отделом Сравнительной геноцидологии Музея–института Геноцида армян НАН РА. Сфера научных интересов включает различные аспекты Геноцида армян, отрицание геноцида, история греков Османской империи и внешняя политика Турции.

Нелли Минасян к. и. н.

Преподаватель кафедры Всемирной истории и методики ее преподавания Армянского государственного педагогического университета им. Хачатура Абовяна. Занимается вопросами внешней политики Турции, в частности, изучением ее центрально–азиатского направления.